
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA Roosendaalse Lijst  
Datum 15 mei 2023 
Onderwerp Beoordelingsbesluit MER Cloetta door B&W 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Wij namen kennis van informatie over onderstaande informatie MER i.v.m. Cloetta besluitvorming 

door uw College. Wij hebben hierover een aantal vragen. Met het oog op urgentie en actualiteit 

verzoeken wij de portefeuillehouder, conform artikel 37 de lid 1 en 3 van het Reglement van orde van 

de raadsvergadering, deze vragen mondeling te beantwoorden in de raadsvergadering van 1 juni 

2023. 

In de inleiding op deze vraagstelling wil ik u het volgende voorleggen. 

Op 26 april jl. stond er een officiële bekendmaking uit in de Roosendaalse Bode, zie HIER. Bj deze 

officiële bekendmakingen staat: 

• Ingediende aanvragen voor omgevingsvergunning het gebied tussen de Rucphensebaan en 

het Spectrum (rechter kolom) 

• Bij ‘Verleende milieuvergunning’ (middelste kolom) staat het ‘Besluit MER beoordeling’ over 

het  gebied tussen de Rucphensebaan en het Spectrum 

Voor de volledigheid heb ik de dezelfde officiële bekendmaking vanuit het Gemeenteblad ook nog 

toegevoegd. Deze geven, in ieder geval ten aanzien van de MER, nog wat meer context: 

1. Zie HIER voor Gemeenteblad van Roosendaal 2023, nummer 176004 over de aanvraag 

Omgevingsvergunning; 

2. Zie HIER voor Gemeenteblad van Roosendaal 2023, nummer 175991 over het besluit MER 

beoordeling. 

 

In de tijd hebben de ontwikkelingen rond het dossier Cloetta als volgt plaatsgevonden: 

6 april 2023 

Raadsvergadering. Unaniem voor de coördinatieregelen gestemd. En unaniem het door de PvdA 

ingebrachte amendement aangenomen. Hiermee plan-MER van toepassing op de 

bestemmingswijziging. 

25 april 2023 

Raadsvragen van bijna alle partijen. Hoe ziet het vervolg van het proces eruit? MER? 

26 april 2023 

Officiële bekendmaking in Bode: ingediende aanvraag omgevingsvergunning voor oprichten 

snoepfabriek + Besluit MER beoordeling 

https://www.internetbode.nl/roosendaal/reader/38959#p=12
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2023-176004.html
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2023-175991.html


 

 

Een MER procedure dient in deze doorlopen te worden, is het uitgangspunt. Los van het feit of er een 

MER procedure doorlopen moet worden, heeft B&W een besluit genomen. Dat moeten zij gedaan 

hebben op basis van stukken die door Cloetta ingediend zijn. 

Op 6 april is via amendement plan MER ingevoegd. Uit onderbouwing bleek toen al dat er sprake is 

van wettelijke plicht is om deze MER procedure te volgen. Daarna verschijnt op 26 april jl. de 

publicatie aangaande MER. Op pagina over Cloetta op de website van de gemeente wordt 

gesuggereerd dat deze tot 3 mei jl. is geactualiseerd. 

Door publicatie wordt de indruk gewekt dat voorbij wordt gegaan aan plan-MER plicht. 

Graag zien wij uw antwoorden in de raad van 1 juni 2023 tegemoet met onderbouwing. Waarna 

debat. 

 

Het voorgaande leidt tot de volgende vragen bij de fractie van PvdA Roosendaal en de Roosendaalse 

Lijst: 

1. Wilt u duidelijk antwoord geven dat u de volledige MER procedure in deze gaat volgen? 

2. Kan uw college duidelijkheid verschaffen in deze? Met een duidelijke analyse en een te 

volgen tijdspad? 

3. Er staan nog raadsvragen open over dit onderwerp. Kunt u exact aangeven op welke 

spoedige datum u deze gaat beantwoorden? 

4. Kunt u toezeggen dat u zorgvuldiger zal zijn in de communicatie dienaangaande? 

5. Kunt u per direct duidelijkheid verschaffen richting omgeving, omwonenden en alle 

betrokkenen? 

6. Is er een nieuwe adviesaanvraag voorgelegd aan AKD, i.v.m. gewijzigde omstandigheden? 

Dit mogelijk n.a.v. een eerdere advies nota in deze van AKD aan uw college van 29 maart 

2023 onder kenmerk 1008159? Conform eerdere toezeggingen en normaal verkeersgebruik 

tussen raad en college gaan wij ervan uit dat de Raad alle adviezen krijgt te zien die uw 

college ontvangt van AKD in deze? Wanneer kunnen we deze tegemoet zien? I.v.m. 

ordentelijke dossier voorbereiding Raad. En vanuit missie zij aan zij. Open en transparant! 

Zijn er nog andere adviezen uitgebracht over plan MER? Mogen wij hier kennis van nemen? 

7. Graag ontvangen wij ook de Cloetta stukken die bij de aanvraag zijn ingediend? 

8. Wilt u de raad van belangrijke ontwikkelingen in deze tussentijds informeren? 

 

Namens de fractie van PvdA,  

Paul Klaver en Sjef van der Touw 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Wilt u duidelijk antwoord geven dat u de volledige MER procedure in deze gaat volgen? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

2. Kan uw college duidelijkheid verschaffen in deze? Met een duidelijke analyse en een te 

volgen tijdspad? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

3. Er staan nog raadsvragen open over dit onderwerp. Kunt u exact aangeven op welke 

spoedige datum u deze gaat beantwoorden? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

4. Kunt u toezeggen dat u zorgvuldiger zal zijn in de communicatie dienaangaande? 

 

Wij streven naar het zo up to date mogelijk houden van de pagina over Cloetta op de 

gemeentelijke website  

 

5. Kunt u per direct duidelijkheid verschaffen richting omgeving, omwonenden en alle 

betrokkenen? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

6. Is er een nieuwe adviesaanvraag voorgelegd aan AKD, i.v.m. gewijzigde 

omstandigheden? Dit mogelijk n.a.v. een eerdere advies nota in deze van AKD aan uw 

college van 29 maart 2023 onder kenmerk 1008159? Conform eerdere toezeggingen en 

normaal verkeersgebruik tussen raad en college gaan wij ervan uit dat de Raad alle 

adviezen krijgt te zien die uw college ontvangt van AKD in deze? Wanneer kunnen we 

deze tegemoet zien? I.v.m. ordentelijke dossier voorbereiding Raad. En vanuit missie 

zij aan zij. Open en transparant! Zijn er nog andere adviezen uitgebracht over plan 

MER? Mogen wij hier kennis van nemen? 

 

Advies AKD in relatie tot plan-MER ligt voor u ter inzage bij de griffie. 

 

7. Graag ontvangen wij ook de Cloetta stukken die bij de aanvraag zijn ingediend? 

 

Zodra het college een besluit genomen heeft in dezen, worden deze stukken, voor zover 

mogelijk, openbaar. 

 

8. Wilt u de raad van belangrijke ontwikkelingen in deze tussentijds informeren? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

 

 



 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 


